
JEGYZŐKÖNYV

Készült Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottsága 2023. május 23-án megtartott soron következőnyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal Kisterme
Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet

Jelen vannak: A mellékeltjelenléti ív szerint

I2azoltan távol: Balog Zoltán bizottsági tag

Az ülés kezdésének időpontja: 13.00 h

Csibor Géza bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel a 7 főből 6 fő jelen van, így a nyilvános ülést
megnyitotta.
Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi pontokat, a bizottság üléséről készített
jegyzőkönyvet az elnök mellett Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag írja alá
hitelesítőként javasolja.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: őfő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzüjiyi és Városfejlesztési Bizottsája

65/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága a
2023. május 23. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta cl:

Nyilvános ülés:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft. tájékoztatója az elvégzett
munkákról
Előkészítette: Nánási László ügyvezető, BVSZ Nkft.

2. Tájékoztató Békés Város Önkormányzata pályázatainak alakulásáról
Előkészítette. Gál András osztályvezető

3. A Békési Férfi Kézilabda Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi
beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette. Nagy Richárd ügyvezető

4. A Békési Kézilabda Sport Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi
beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette. Nagy Richárd ügyvezető



5. A BKSZ Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi beszámoló,
valamint a 2023. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Nánási László ügyvezető

6. A BVSZ Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi
beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Nánási László ügyvezető

7. A Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és
pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Bak Ádám ügyvezető

8. A Békés Városi Kulturális Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és
pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása
Előkészítette: Dr. Pappné Darida Andrea ügyvezető

9. A Körös-menti Települések Fejlesztéséért Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről
szóló szakmai és pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv jóváhagyása
Előkészítette: Miklós Melinda ügyvezető

10. A BKSZ Kft. és a BVSZ Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megválasztása
Előkészítette. Dr. Bocskay Árpád aljegyző

1 1 . A Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft-vel megkötött vagyonhasznositási szerződés
módosítása
Előkészítette. Kovács Szilvia osztályvezető
Nánási Zsolt osztályvezető

12. Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfermtartó Társulás 2022. évi zárszámadásáról
Előkészítette: Kovács Szilvia osztályvezető

13. Önkormányzati ingatlan ingyenes tulajdonba adása a Békési Református Egyházközség
részére

14. Előkészítette: dr. Bocskay Árpád aljegyző
Nánási Zsolt osztályvezető

1 5 . Civil szervezetek támogatása
Előkészítette: Kovács Szilvia osztályvezető

16. A helyi autóbusz menetrend módosítása
Előkészítette: Bocskay Árpád alj egyző

17. Polgármesteri Hivatal konyhájának további működtetése
Előkészítette: Bocskay Árpád alj egyző

Kovács Szilvia osztályvezető

18. Szent Lázár Alapítvány kérelme a Békés, Petőfi u. 33. szám alatti ingatlan bérleti
szerződésének meghosszabbítása tárgyában
Előkészítette. Nánási Zsolt osztályvezető
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1 9. Költségvetési kitekintő határozat elfogadása
Előkészítette: Kovács Szilvia osztályvezető

20. Bejelentések

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot választja
meg.

1. napirend: A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft. tájékoztatója az elvégzett
munkákról

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel a
táj ékoztató elfogadását.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsájia

66/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága a
BVSZ NKft. által elvégzett munkákról szóló tájékoztatót a határozat melléklete szerinti
tartalommal tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

2.napirend: Tájékoztató Békés Város Önkormányzata pályázatainak alakulásáról

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponUa alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Van —e kérdés, észrevétel, hozzászólás?

Balázs László bizottsági tag: Az egyik pályázat kapcsán a csapadékvíz elvezetésről volt
észrevétele. Az ottani vállalkozónak az alkalmazottai, minősíthetetlen módón beszélnek és
viselkednek. Illemhelynek használják az utcát, és tiszteletlenül beszélnek az ottani lakókkal. A
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Hunyadi és Kalász utcának az útjavítását kérte. Mivel kötelező elkerülő út, ezért ottjárnak nagy
gépek. Nagyon sok utca szörnyű, és az aszfalt romlik sok helyen.

Csibor Géza bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így s2avazásra
tette fel a tájékoztató tudomásul vételét.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő
- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot

hozta:
Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének

Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsáj’u
67/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága a
beadott pályázatok alakulásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

3.napirend: A Békési Férfi Kézilabda Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és
pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva a Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni.

Földesi Mihály bizottsági tag: Jól hallotta, hogy 8 millió forintos veszteség van? Az egyéb
kötelezettségek területén 1 5 millió forint van. Ez egy rövid ajánlatú kötelezettség a szállítók
felé, mit nem fizetett ki?

Nay Richárd ügyvezető: Nem csak szállítók felé, hanem bérköltség is van benne. Plusz, amik
nem lettek rendezve decemberben, tehát áthúzódó tétel. A bérköltségek 4%-al növekedtek, ami
az inflációnak köszönhető.

Csibor Géza bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel, hozzászólás hiányában szavazásra
tette fel a határozati javaslat elfogadását a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzüjzyi és Városfejlesztési Bizottsága

68/2023. (V. 23.) számú határozata:
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Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békési Férfi Kézilabda Kft. 2022. évi
tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását) és szakmai
beszámolóját, valamint 2023. évi üzleti tervét a határozat mellékletei szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

4.napirend: A Békési Kézilabda Sport Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és
pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni.

Földesi Mihály bizottsági tag: Ez egy új szervezet, 40 millió forintot látott a beszámölóban. Ez
miből tevődik össze?

Nay Richárd ügyvezető: Mindenféle támogatásból tevődik össze. Önkormányzat, Kézilabda
Szövetség, illetve az egész szponzori támogatás. 2023-as évben kezdték el a működést, de ez
inkább a második fél éve lesz, mert most még a Férfi Kézilabda Kft.-vel viszik a NB1-es
bajnokságot, és a következő szezont fogják elkezdeni az Új Kft.-vel.

Földesi Mihály bizottsági tag: Azért kérdezte a 40 milliót forintot, mert az önkormányzatnak
kell a kiegészítést megtenni, hiszen az elég hÚzós lenne. Ha ír valaki egy üzleti tervbe egy
összeget, akkor kötelezettséget kell vállalni, márpedig megoszlik a tulajdon az önkormányzat
és a Kft. között, de annak is az önkormányzat a tulajdonosa. Ha nem jön be a pénz, akkor az
önkormányzat kiegészíti?

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Ügyvezető szinten, ha ez van leírva, akkor ezt kell teljesítenie,
ha kevesebb, akkor is tudnia kell az önkormányzat nem fog tudni pénzt bele tenni.

Földesi Mihály bizottsági tag: Ha ez egy teljesen lefedett dolog, és biztosra megérkezik a 40
millió forint, akkor azt támogatja. De ha a költség oldalát betervezik és ehhez egy támogatói
összeget szabtak, és az nem jön be, akkor ki teszi be? Az önkormányzat?

Balázs László bizottsági tag: A tavalyi évben más néven futott, ez ilyenkor mit jelent?

Nay Richárd ügyvezető: Amikor a céget bejegyzik, utána vanjegyzett tőke, 3 millió forint az
alapító okiratban.

Polgár Zoltán alpolgármester: Amikor létrejött a Kft., akkor decemberben nem működött.
Mivel 100%-os tulajdonÚ cégről van szó, utalás volt. Decemberbe mentek az utalások, de a
bíróság már nem dolgozott.
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Nagy Richárd ügyvezető: Szóval, ha ez január 2-án került volna be a cégbírósághoz, akkor
nem kellene előtársasági dolgot gyártani, mivel akkor tárgyéven belül mozog.

Barta István Zoltán bizottsági tag: Meddig fut a két Kft. egymás mellett párhuzamosan?

Nay Richárd ügyvezető: A megalapításkor az volt a cél, hogy az NB1!B-s felnőtt csapatot
vigyék az Új Kft.-vel és az legyen a hivatásos sportnak a bázisa. A meglévővel pedig vinnék
tovább az utánpótlást, nevelést és az amatőr sportot. 2026-ig tudják, hogy működik a
látványcsapat- sporttámogatási rendszer.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel a határozati
javaslat elfogadását a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. őfő
- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot

hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

69/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békési Kézilabda Sport Kft. 2022. évi
tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását) és szakmai
beszámolóját, valamint 2023. évi üzleti tervét a határozat mellékletei szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

5.napirend: A BKSZ Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi beszámoló,
valamint a 2023. évi üzleti terv elfogadása

Írásos eló’terjesztés ajegyzó’könyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Van e kérdés, hozzászólás?

Földesi Mihály bizottsági tag: Megdicsérte az anyag előkészítőjét, hiszen nagyon részletes.
Eredményt is hozott, gratulált. Az előző évi mérleg jó lenne, ha látható lenne benne, hogy
lehessen mihez viszonyítani, mert szövegben szépen rendben van, de táblázatos formában
jobban követhető és látható lenne.

Nánási László ügyvezető: A tevékenységek sokkal több rétűek, mint a BVSZ Kft.-nél, tehát
több mindenről lehet részleteiről beszélni a BKSZ kft.-nél.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Az egyiknél hét tevékenységi kör van, a másiknál egy.
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Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az
előterjesztésben szereplő a határozati javaslat elfogadását a bizottság részéről.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. őfő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

70/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a BKSZ Békési Kommunális és Szolgáltató
Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját és szakmai beszámolóját, valamint
2023. évi üzleti tervét a határozat mellékletei szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

6.napirend: A BVSZ Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi
beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Van-e szóbeli kiegészítés az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

71/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozatot elfogadásrajavasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a BVSZ NKft. 2022. évi tevékenységéről
szóló pénzügyi beszámolóját, szakmai beszámolóját és 2023. évi üzleti tervét a határozat
mellékletei szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök
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7.napirend: A Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai
és pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Van-e szóbeli kiegészítés az írásos előterjesztéshez?

Tarkovács István bizottsági tag: Április elejére tették a negyed éves vizsgálatukat, akkor még
csak statisztikai adatok álltak rendelkezésre. Ettől függetlenül az ügyvezető úr eléggé
részretekre kiterjedő tájékoztatót nyújtott a felügyelő bizottságnak. Ezt követően történt még
egyeztetés az ügyvezető úrral, és ennek során készült el a kiegészültjelentésben foglalt mérleg.
Mindenki megkapta a kiegészítést, ismerve a függvénykivonatokat ez az eredmény kimutatás a
gazdasági társaság tevékenységéről, üzleti életéről valós állapotot tükröz 2022. december 3 1-i
állapotnak megfelelően. Az előző ügyvezető hanyagsága miatt nem került a szeptemberi
testületi ülés határozatának a végrehajtása, csak ebben az évben. Tehát azt nem tudjuk nyomon
követni ebben a beszámolóba. Elfogadásra javasolja a gazdasági társaság beszámolóját. Mióta
az Új ügyvezető munkába állt, nagyon sok pozitív változás történt, azóta van gazdája a
létesítmény hálózatnak.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A 2022. évi tevékenységet értékelik, ami így a
kiegészítéssel teljesen rendben van. Ismeri a Dánfokon folyó munkát, és össze tudja hasonlítani
az előző évek tevékenységét ügyvezető Úr indulásával, illetve azokkal a tervekkel, amikről
személyesen is tájékoztatta az elmúlt időszakban. Nagy örömmel kapcsolódik be minden olyan
programba, amit kínál, mint lehetőséget az üdülőközpont. Gramlált a nehézségek ellenére
végzett év végi munkákhoz, hiszen óriási lendülettel indult neki Bak Adám ügyvezető. Sok
sikert kívánt a továbbiakban.

Földesi Mihály bizottsági tag: Ádám nem igazán tudta, hogy mit vesz át, csak amikor már
belecsöppent. Nincs könnyű helyzetben, ebből az egész dánfoki táborból nyereséget kihozni
csak akkor lehet, ha ez négy évszakossá válik. Ebbe az irányba kell erőteljesen lépni, sok lépést
tettek és sok programot próbálnak oda kivinni, amivel lehet ezen majd változtatni. Nagy munka
lesz, de látszik, hogy a tőkeszerkezet körül vannak gondok. Az adózás előtti eredmény
mínuszos, tőkeszerkezettel gondok vamiak. Ezt hogyan szeretnék pótolni? Tehát vagy tegyenek
bele egy nagyobb összeget, és akkor elindítják a négy évszakos felé, ezen is el kell gondolkozni,
hogy honnan lehet átcsoportosítani forrást. Van 20 millió forintos segítség, amit letettek már
segítségképpen, azt sem látta, hogy visszajött volna. Az anyagban nem nagyon volt benne
Fonyódliget, viszont szívügye, hiszen elég szépen dolgoztak rajta anyagilag, hogy az
működjön, és a tábor megmaradjon. A városnak értéke, mindent megtenne annak érdekében,
hogy ez meg is maradjon, de ahhoz hasznosítani kellene azt az épületet. Mi a terv?

Bak Ádám ügyvezető: Mindenféle segítséget elfogadnak az önkormányzat részéről. A
tőkeszerkezettel kapcsolatosan, azért nem látszik a mostani mérlegben, hogy baj van vele, mert
egy korábbi testületi ülésen meg lett határozva, ez már a 2023-as évbe fog bekerülni a
tőkeszerkezet javítása. Tavaly szeptemberben, amikor meg lett hozva, akkor a cégbíróságig
nem jutott el ez a papír, és Újra kellett benne határozni. A tőkeszerkezetben nem lesz probléma.
Ahhoz, hogy négy évszakosak tudjanak lenni, valamiből anyagi forrást kell csinálniuk. Éppen
ezért a nyári programokat szeretnék kiszélesíteni, felfejleszteni, aztán abból az összegekből
szeretnék elkészíteni az üzleti terveket. A felét meg is valósították azoknak a fejlesztéseknek,
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próbálják az épületet is korszerűsíteni, hogy fűtéssel tovább lehessen használni. Jó úton
haladnak, az üdülés június elején fog beindulni, oda is szeretnének átcsoportosítani egy kis
összeget és akkor annak is a felújítását el fogják kezdeni. Egyelőre azt szeretné, hDgy helyi
szinten tudjanak anyagi forrásokhoz jutni.

Földesi Mihály bizottsági tag: Tiétekbe benne van a Fonyódi tábor?

Rak Ádám ügyvezető: Igen.

Földesi Mihály bizottsági tag: Mekkora a foglaltsága?

Rak Ádám ügyvezető: 50%-os kihasználtsága van, a szobák elrendezése meg a turisztikai
adottságokhoz viszonyítva ilyen az arány. Ezt is szeretnék fejleszteni, mert még szezon elején
vannak, és biztos, hogy fognak beérkezni vendégek. Jó, hogy átstrukturálták a szobák kiadását,
meg a foglalási rendszerüket erre az évre. Ami már több, és ezt bele írta az üzleti tervbe, már
most május közepén több foglalásuk volt, körülbelül 1 000 vendég kereste meg őket a tavalyi
évben.

Földesi Mihály bizottsági tag: A fonyódligeti tábornak le lett bontva egy épületrésze, ami
életveszélyesnek minősült. Azzal mit akarnak kezdeni? Hogyan tovább?

Rak Ádám ügyvezető: Szeretnék ajövőben megépíteni.

Kálmán Tibor polgármester: Ez önkormányzati beruházás. Jelenleg nincs annyi forrásuk, hogy
az önkormányzat 50-200 millió forint közötti összeget beletegyen, amiből téliesíteni lehetne a
szállásokat. Amit lehetett a kft. saját erőből megtett, már szezonkezdésre minden készen lesz.
Június 9- 10- 1 1-én reményei szerint sokan látogatnak el a fesztiválra. A bizottsági tagoknak
ajánlotta, hogy látogassák meg a rendezvényt. A fejlesztési lehetőséggel kapcsolatban, jó tervek
születtek Dánfokkal. Ezek akkor fognak realizálódni, ha meglesznek a szükséges anyagi
források. Bízik abban, hogy a szálláshely fejlesztésére is találni fognak forrásokat, kész terveik
varmak minden egyes épületnek a felújítására, már csak az engedély szükséges. A pt1yázatok
során olyan komfortossá fogják alakítani az üdülőt, ami vendégcsalogató lesz. A. homok
takarítógép rendkívüli módón megfogjajavítani a területnek a minőségét. A környező erdőknek
a hasznosítása is egy támogatásra alkalmas dolog, mert azért folyamatos munkát és bevételt is
tud jelenteni majd a Kft.-nek.

Földesi Mihály bizottsági tag: A júniusi rendezvényre mekkora meimyiségű autó jön, és hova
fér az el?

Rak Ádám ügyvezető: Bent a táborba lesz az egy része, a másik része hátsó területen. A
fesztiválszervezők önerejéből kitakarították és mindent rendbe raktak ahol ezek az autók
lesznek. Hátul a sima területeken fognak majd sátorozni, és parkolni a saját autóikkal. A
kiállított autók a tábor területén lesznek elrendezve, nagyjából 1 000 db autó várható.

Földesi Mihály bizottsági tag: Egy kocsinak 10 m2 terület szükséges.

Kálmán Tibor polgármester: Aki a főszervezője az autós résznek, meglehetősen nagy
tapasztalattal rendelkezik, szóval nem vonják kétségbe a szervezést.

Földesi Mihály bizottsági tag: A lakókocsi parkolóval mi lesz?
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Bak Ádám ügyvezető: 30-án meg lehet nézni, mert már rendben van, oda még várnak egy
csatomafedelet.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a bizottság részéről.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsájja

72/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft.
2022. évi tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását)
és szakmai beszámolóját, valamint 2023. évi üzleti tervét a határozat melléklete szerint
elfogadja.

Határidő: intézkedésre azoimal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

8.napirend: A Békés Városi Kulturális Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló szakmai
és pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv elfogadása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. ‚ (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Az előző évben egyetlen egy intézménynek
vállalkozásnak sem volt könnyű dolga. Ebben a nehezített esztendőben, bizony nagyon át kellett
gondolni mindenkinek minden programja szervezését, megvalósítását annak anyagi
eszközfeltételeit. Megköszönte, hogy ügyvezető asszony, illetve munkatársai helytálltak. Örül,
hogy sikerült úgy gazdálkodni, hogy senkit nem kellett elküldeni a létszámból, nem kellett
munkanélkülivé válnia az ott dolgozóknak. Hasznos munkát és tevékenységet folytattak, tehát
azt az időszakot, amíg a fűtés és egyéb költségek nehezítették a feladatokat, nagyon szépen
áthidalva előzetes szervező munkát végezve, illetve a mindennapi tevékenységet eredményesen
folytatták. Nagyon bízik abban, hogy a 2023-as év üzleti terv sokkal lendületesebben tud majd
megvalósulni. Gratulált az előző évhez, jó munkát és sok sikert kívánt. Dánfokkal együtt
eredményes együttműködést kívánt.

Földesi Mihály bizottsági tag: Igazgató asszony szerinti mérlegeket nézegette, és kifejezetten
örül az összegeknek, ami pozitív. A bankban és a pénztárban 12.3 l-én, hatvankét millió
négyszáztizenkétezer forint, érdekelné, hogy miből halmozódott fel ez az összeg. A kiadvány
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kifejezetten tetszett neki, hiszen Olyan színes kiadványt adtak ki, amire fölfigyelt a város. A
programok magas szinten előkerültek és kifejezetten örült, hogy nem a helyi „ Kotkodában”,
Békési Újságban jelent meg, hanem külön önálló kiadványban. Már sokan pont eniiatt nem
olvassák a Békési Ujságot, viszont ezt most mindenki a kezébe vette.

Deákné Jiomonkos Julianna bizottsági tag: Ne bántsuk, ez is a miénk, ő már kapott és
örömmel fogja olvasni.

Földesi Mihály bizottsági tag: A Fidesz-KDNP szócsöve. A múzeum és a könyvtárt
egybecsúszva lehet látni, ha külön lenne, kezelve úgy jobban átlátná, tehát ne keverjük össze
ezt a három intézményt. Ezektől fggetlenü1 dicséretes munkát végeztek.

Dr. PapDné Darida Andrea ügyvezető: Voltak olyan bevételek, amelyeknek a költségvonzata
2023-as januári időszakra tendált. Az átállások miatt végső menedékbe kerültek gáz-áram
szolgáltatás tekintetében, és ezeknek a számlái januárban jelentkeztek. Tehát novemberben és
decemberben nem is kaptak számlát. Nincs akkora volumenű eredmény, azért 53 millióról
beszélnek, ez egy magas szám. Rengeteg ilyen típusú költségek voltak, amit a 2023. évjanuár
vagy februárjában egyenlítettek ki. A decemberi bért is januárba fizette és az sincs benne. Az
anyagból az is kiderült, hogy áttértek a KIVA adózásra márciustól, ez egy nagyon kedvező
adózási forma. A szociális hozzájárulás adót váltja ki, ami 13%, ez egy 10%-os, és hiába van
egy hatalmas eredmény, de nem lesz adófizetési kötelezettsége, mert ezzel az adót is kiváltja.
A november, decemberi hónapban a rezsi vonatkozásában minimálisra helyezték a hangsúlyt
és csak a sportcsarnokban fűtöttek 1 5 °C fokon, megtakarítást eredményezett. Három kolléga
nyugdíjba vonult és az ők helyükre nem vettek fel senkit, tehát egy nagyon picit ezen is tudtak
nyerni. Viszont vállalkozói szerződéssel, megbízással amikor kellett, akkor plusz embereket
tudtak foglalkoztatni. Örül annak, hogy minden kollégája megtudott maradni, egy ilyen nehéz
helyzetben. Azt tudja kimutatni, hogyha külön bontja, hogy melyik intézménynek mennyi a
bérköltsége. A múzeumnál le van írva, hogy összesen négyszázötven fő látogatta, és 79.000
forint bevételt hozott. A legnagyobb bevételt a sportiétesítményeik tudják hozni, tehát a Fut
Ball Club, a Kézilabda Ciub, kosárlabda, ezek mind terembért fizetnek, voltak bevételek a
Digitális Tudásközpontban. A könyvtárnak a 100 ezer forintos az éves bevétele, tehát egyben
kezeli, mert ez egy gazdasági társaság. Nem tudja, hogy mire gondol képviselő úr, amikor külön
szeretné az intézményeket kezelni, a bevételére gondol vagy a költségekre?

Földesi Mihály bizottsági tag: A bevételre és a költségekre is.

Dr. Pappné Darida Andrea ügyvezető: A rezsi költség és a bérköltségben a leges legnagyobb
részben a sport és kulturális intézményt jelenti. Tehát a könyvtár és a múzeum semmiképp nem
nevezhető gazdaságtermelő intézményeknek.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A Digitális Tudásközpontot említette Andrea.
Megköszönte, hogy az iskolákba, a tudásközpont munkatársai kijöttek és helyben tudtak
biztosítani olyan nagyszerű foglalkozásokat. A munkatársak kimentek az értekezletre, az
igényeket fZ5lmérték, időpontokat egyeztettek, és nagyon nagy élvezettel hallgatták a gyerekek
ezeket az előadásokat. Ebben volt egy kis takarékosság is, a tudásközpont részéről, hiszen
fűtöttek és világítottak, és minden más egyéb rendelkezésre állt. Megköszönte az
együttműködést.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Örömmel hallja, hogy Földesi képviselő örül a
programfüzetnek, ha talán a születésének a hátterét is ismerné, akkor ennyire pozitív dolgokat
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nem mondott volna. Az újságokat a saját alkalmazottaik hordták ki minden egyes háztartás
postaládájába, ez egy óriási dolog, hiszen reggel elindultak, jómaga is vállalt utcákat belőle.
Volt régen a humán bizottságnál egy olyan döntés, miszerint egy határozatban az szerepelt,
hogy majd az iskolákat megkeresi a város, és invitálják a gyerekeket a múzeumba. Ezt szeretné,
ha átadnák a kulturális központnak, keressék meg az iskolákat, és vigyék cl az összes gyereket,
mert egy nagyon jó kiállítás.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

73/2023. (V 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő— testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békés Városi Kulturális Nonprofit Kft.
2022. évi tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját (mérlegét és eredmény kimutatását) és
szakmai beszámolóját, valamint 2023. évi üzleti tervét a határozat melléklete szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

9.napirend: A Körös-menti Települések Fejlesztéséért Nonprofit Kft. 2022. évi
tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi beszámoló és a 2023. évi üzleti terv jóváhagyása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva ci: Mötv. 52. (1) bekezdésj) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy’ a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

74/2023. (V 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.
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Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Körös-menti Települések Fejlesztéséért
Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló pénzügyi beszámolóját és szakmai
beszámolóját, valamint 2023. évi üzleti tervét a határozat melléklete szerint elfogadja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

1O.napirend: A BKSZ Kft. és a BVSZ Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megválasztása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

S 75/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslatok elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

I. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a BKSZ Békési
Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely. 5630
Békés, Verseny utca 4. ; cégjegyzékszám: 04-09-01 1 822) döntéshozó szerve, a
Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:112. (1) bekezdése
alapján, 2023. július 1. napjától 2028. június 30. napjáig terjedő időszakra a
társaság ügyvezetőjévé választja Nánási Lászlót (aki született: Békéscsaba, 1991.
október 3.) 5630 Békés, Kubikos utca 9. szám alatti lakost, aki a feladatait a
munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény vonatkozó rendelkezései
szerint, próbaidő kikötése nélkül, 5 éves határozott időtartamú
munkaviszonyban látja el. Az ügyvezető havi munkabérét bruttó 600.000,- Ft-
ban állapítja meg a Képviselő-testület.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükségessé váló jognyilatkozatok,
intézkedések megtételére, valamint szerződések és egyéb szükséges dokumentumok
aláírására.

II. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Békési
Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
(székhely: 5630 Békés, Verseny u. 4., Cg.04-09-001834) döntéshozó szerve, a
Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:112. -a alapján, 2023.
július 1. napjától 2028. június 30. napjáig terjedő, 5 éves határozott
időtartamra a társaság ügyvezetőjévé választja Nánási Lászlót (aki született:
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Békéscsaba, 1991. október 3.) 5630 Békés, Kubikos utca 9. szám alatti lakost.
Az ügyvezető a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 6:272. -a
alapján a feladatait megbízási szerződés keretein belül, bruttó 2OO.OO,- Ft/hó
megbízási díj ellenében látja el.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükségessé váló jognyilatlwzatok,
intézkedések megtételére, valamint szerződések és egyéb szükséges dokumentumok
aláírására.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

11.napirend: A Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft-vel megkötött vagyonhasznositási
szerződés módosítása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona a/apján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?

Kálmán Tibor polgármester: A tábor körüli erdőket, amik eddig gazdátlanul működtek, most
már egy normális erdésszel fZ5lvette ügyvezető Úr a kapcsolatot, és az ő útmutatásai alapján
kezelve lennének ezek az erdők.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az
előterjesztésben szereplő határozati j avaslatokat a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzüjyi és Városfejlesztési Bizottsága

76/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat
kizárólagos tulajdonát képező
- Békés, 6929/4 hrsz-ú, kivett, vízmű besorolású, 394 m2 alapterületű,
- Békés, 6929/10 hrsz-ú, erdő, legelő besorolású, 156.689 m2 alapterületű,
- Békés, 0761/6 hrsz-ú, erdő besorolású, 9.123 m2 alapterületű
ingatlanokat a Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft. (székhelye: 5630 Békés, 6929/50 Hrsz.,
cégjegyzékszám: 04-09-008046, adószám: 14270299-2-04, képviseli: Bak Adám János
ügyvezető) ingyenes vagyonkezelésébe adja, 2023. június 1 . napjától 2036. december 31.
napjáig tartó határozott időre.

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft.-vel
(székhelye: 5630 Békés, 6929/50 Hrsz., cégjegyzékszám: 04-09-008046, adószám:
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14270299-2-04, képviseli: Bak Ádám János ügyvezető) megkötött, a módosításokkal
egységes szerkezetbe foglalt vagyonkezelési szerződést a határozat melléklete szerint
jóváhagyja.
Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a
határozat melléklete szerinti vagyonhasznosítási szerződés aláírására.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

12.napirend: Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2022. évi
zárszámadásáról

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhö: csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: őfő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzüjiyi és Városfejlesztési Bizottsága

77/2023. (V 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békési Kistérségi Intézményfenntartó
Tárulás 2022. évi zárszámadásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

13.napirend: Önkormányzati ingatlan ingyenes tulajdonba adása a Békési Református
Egyházközség részére

Írásos eló’terjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponUa alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:
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Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsápa

78/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az egyházak hitéleti és
közcélú tevékenységének anyagi feltételeiről szóló 1 997. évi CXXIV. törvény 1 1 JA. (1)
bekezdése alapján ingyenesen a Békési Református Egyházközség (adószám: 19980027-2-
04, KSH számjel: 19980027-9491-559-04, székhely: 5630 Békés, Széchenyi tér 21.,
képviseli: Molnár Máté vezető lelkész) tulajdonába adja a Békés Város Önkormányzata
158/192-ed arányú tulajdonát képező Békés, 792 hrsz-ú, természetben az 5630 Békés, Petőfi
Sándor utca 7. szám alatt található, kivett kollégium megnevezésű ingatlant.

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a szükséges
jognyilatkozatok megkötésére és aláírására, valamint a változások ingatlan-nyilvántartáson
történő átvezetésére. ‚

Határidő: intézkedésre azonnal

Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

14.napirend: Civil szervezetek támogatása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

79/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslatok elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

I. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil szervezetek költségvetési
támogatásának rendjéről szóló 4/20 1 5 . (II. 04.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban
Rendelet) 6. (1) bekezdése alapján a céljai eléréséhez működési célú támogatást nyújt:
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Békési Polgárőrség Közhasznú Szervezet (‘székhelye. 5630 Békés, Petóji u. 42. képviseli:
Gyarmati Sándor) támogatására 1. 000. 000 Ft összegben.

A fedezet Békés Város Önkormányzat 2023 . évi 5/2023 . (11.24.) költségvetési rendelet
08403 1 „Civil szervezetek működési támogatása” K5 12-35 „Egyéb civil, vagy más
nonprofit szervezetnek egyéb működési célú támogatások kiadásai” soron rendelkezésre
áll.

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét, hogy a
fentiek szerint támogatásban részesített szervezettel szerződést kössön a támogatás
felhasználásáról azzal, hogy a támogatottnak 2024. február 28. napjáig kell a támogatás
felhasználásáról szakmai és pénzügyi elszámolását benyújtania. Ennek elmaradása esetén
— annak pótlásáig — az Önkormányzat minden további támogatást felfüggeszt. A támogatás
jogszabálysértő, vagy nem rendeltetésszerű felhasználása esetén a támogatott szervezetet
visszafizetési kötelezettség terheli.

II. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil szervezetek költségvetési
támogatásának rendjéről szóló 4/20 1 5. (II. 04.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban
Rendelet) 6. (1) bekezdése alapján a céljai eléréséhez működési célú támogatást nyújt:

Belencéres Néptáncegyüttesért Egyesület (székhelye: 5630 Békés, Petóji Sándor u. 21.
képviseli: Deákné Domokos Julianna elnök) támogatására 1. 500. 000 Ft összegben.

A fedezet Békés Város Önkormányzat 2023. évi 5/2023. (11.24.) költségvetési rendelet
08403 1 „Civil szervezetek működési támogatása” K5 12-35 „Egyéb civil, vagy más
nonprofit szervezetnek egyéb működési célú támogatások kiadásai” soron rendelkezésre
áll.

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét, hogy a
fentiek szerint támogatásban részesített szervezettel szerződést kössön a támogatás
felhasználásáról azzal, hogy a támogatottnak 2024. február 28. napjáig kell a támogatás
felhasználásáról szakmai és pénzügyi elszámolását benyújtania. Ennek elmaradása esetén
— annak pótlásáig — az Önkormányzat minden további támogatást felfüggeszt. A támogatás
jogszabálysértő, vagy nem rendeltetésszerű felhasználása esetén a támogatott szervezetet
visszafizetési kötelezettség terheli.

III. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil szervezetek költségvetési
támogatásának rendjéről szóló 4/201 5. (II. 04.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban
Rendelet) 6. (1) bekezdése alapján a céljai eléréséhez működési célú támogatást nyújt:

Békési Fiatalokért Egyesület (székhelye: 5630 Békés, Hőzsó’ u. 4. képviseli: Serfeez Dávid
elnök) támogatására 514. 000 Ft összegben.

A fedezet Békés Város Önkormányzat 2023. évi 5/2023. (11.24.) költségvetési rendelet
084031 „Civil szervezetek működési támogatása” K512-35 „Egyéb civil, vagy más
nonprofit szervezetnek egyéb működési célú támogatások kiadásai” soron rendelkezésre
áll.

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét, hogy a
fentiek szerint támogatásban részesített szervezettel szerződést kössön a támogatás
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felhasználásáról azzal, hogy a támogatottnak 2024. február 28. napjáig kell a támogatás
felhasználásáról szakmai és pénzügyi elszámolását benyújtania. Emiek elmaradása esetén
— aimak pótlásáig — az Önkormányzat minden további támogatást felfüggeszt. A támogatás
jogszabálysértő, vagy nem rendeltetésszerű felhasználása esetén a támogatott szervezetet
visszafizetési kötelezettség terheli.

Határidő: azonnal

Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

16. napirend: A helyi autóbusz menetrend módosítása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

80/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a VOLÁNBUSZ Zrt. által 2023. május
3. napján javasolt menetrend módosítást szerint az alábbi járatok megszüntetésre
kerüljenek:

Indulasi ido Indule aflomas Érkezesi ido Erkezo allomas

09:40 Békés, autóbusz-állomás 09:45 Békés, Volán telep

09:45 Békés, Volán telep 09:55 Békés, Fürdő

09:55 Békés, Fürdő 10:00 Békés, autóbusz-állomás

13:30 Békés, autóbusz-állomás 13:44 Békés, Volán telep

13:45 Békés, Volán telep 13:57 Békés, Hőzső utca

14:00 Békés, Hőzső utca 14:06 Békés, autóbusz-állomás

14:55 Békés, Hőzső utca 15:01 Békés, autóbusz-állomás

2. Békés Város Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a VOLÁNBUSZ Zrt. által 2023. május
3. napján javasolt menetrend módosítást keretében a Békés, Hepp F. Iskola
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megállóhelyről 16:00 órakor induló, Békés, Volán telep megállóhelyre 16:2 S órakor
érkező helyi-járatot követően új járat kerüljön közlekedtetésre, amely Béké s, Volán
teleptől 1 6:25 órakor indul és 1 6:30 órakor Békés, autóbusz-állomásra érkezik.

3 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a
szükséges szerződések megkötésére, dokumentumok aláírására.

Határidő : intézkedésre azonnal

Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

17. napirend: Polgármesteri Hivatal konyhájának további működtetése

Írásos eló’terjesztés ajegyzó’könyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?

Földesi Mihály biztossági tag: Mit szeretnének akkor a konyhával?

Kálmán Tibor polgármester: Keresik azt az üzemeltetési partnert, akivel együtt tudnak
dolgozni, tárgyalásban vannak helyi vállalkozókkal, intézményekkel. A BVSZSZK-rak nincs
pénze befektetni, beszéltek erről igazgató asszonnyal is, de nincs még lezárva.

Földesi Mihály biztossági tag: A környező iskolák konyhái nem a város tulajdonában vannak?

Kálmán Tibor polgármester: Az épület igen, de az üzemeltetés az át van adva. Nekik nincs a
raktáron konyhaeszközeik, hiszen már rég üzembe helyezték volna. Tehát az az
eszközállomány van, ami a konyhában rendelkezésre áll.

Földesi Mihály biztossági tag: Az elég gyér.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

81/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal által üzemeltetett
konyha működéséről szóló tájékoztatást elfogadja. Felkéri a Polgármestert, hogy a tárgyalások
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lezárultát követően terjessze be javaslatát a hivatali konyha további üzemeltetésére
vonatkozóan.

Határidő: azonnal

Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

18.napirend: Szent Lázár Alapítvány kérelme a Békés, Petőfi u. 33. szám alatti ingatlan
bérleti szerződésének meghosszabbítása tárgyában

Írásos előterjesztés ajegy’zó’könyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsá2a

82/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete, az önkormányzati vagyonról és
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 1 8/202 1 . (XI. 2.) önkormányzati rendelet 1 O. (6)
bekezdése alapján az 5630 Békés, Petőfi u. 33. szám (hrsz.: 81 1) alatti önkormányzati tulajdonú
ingatlan bérleti szerződésének időbeli hatályának meghosszabbítása vonatkozásában felmentést
ad a pályáztatás alól.

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 1 8/202 1 . (XI. 2.) önkormányzati rendelet 1 O. (1)
bekezdése és 23. (2) bekezdése alapján a Szent Lázár Alapítvány (székhelye: 5630 Békés,
Hunyadi tér 1/l .‚ adószáma: 1 8375839-2-04, képviselő: Kovács Ildikó igazgató) kérelmét
jóváhagyja, és bérletijogviszonyát az 5630 Békés, Petőfi u. 33. szám (hrsz.: 81 1) alatti ingatlan
vonatkozásában 2024. június 30. napjáig változatlan feltételek mellett, a jelenlegi szerződés
előírásai szerint meghosszabbítja.

3 . Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a
határozat 1 . számú mellékletét képező helyiségbérleti szerződés aláírására és az esetleges
további jognyilatkozatok megtételére

Határidő: intézkedésre azonnal

Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök
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19.napirend: Költségvetési kitekintő határozat elfogadása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pona clapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Kérdése: van-e szóbeli kiegészítése az írásos előterjesztéshez?
Hozzászólás hiányában szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
bizottság részéről.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága

83/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló 20 1 1 . évi
CXCV. törvény 29/A. -a alapján Békés Város Önkormányzata saját bevételeinek és az
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő
három évre várható összegét a határozat 1 . mellékletében foglaltak szerint fogadja el.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

Bejelentések

Földesi Mihály biztossági tag: Kaptak 1 milliárd forintot az aszfaltozásra. Melyik utcákba
kerülnek ezek az aszfaltozások? Képviselő-testület elé nem kellene hozni ezt a kérdéskört? Nem
beszélték át, hogy melyik utcák kerülnek felújításra. Remélte, hogy ez benne lesz a napirendi
pontok listájában, nem tud így semmit erről.
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Kálmán Tibor polgármester: Amikor beadásra került a pályázat, akkor döntés volt arról, hogy
melyik utcát aszfaltozzák. A megye megtervezte a 45 utcát, most még azokat az utcákat bővítik
ki, tehát ha minden jól megy, akkor 55 utcát fognak leaszfaltozni. Találni kellene olyan
pályázati forrást, amelyben 3 milliárd forintot tudnak nyújtani, ahhoz, hogy teljes egészében a
város összes utcája le legyen aszfaltozva, javítva.

Csibor Géza bizottsági elnök: Mivel több bejelentése nem érkezett, és további tárgyalandó
napirendi pont nincs, ezért megköszönte a részvételt, a bizottság eddigi munkáját, a bizottság
nyilvános ülését 14 óra 25 perckor befejezettnek nyilvánította.

K.m.f.

Csibor Géz4 Deákné Domonkos Julinna
bizottsági elnfk jkv. hitelesítő S
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